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Dębno, Stęszew, 20.10.2024

Rada Powiatu Poznańskiego
Ul. Jackowskiego 18

60-509 Poznań

Petycja w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej 2402P 
Stęszew- Dopiewo na odcinku Krąplewo, ul. 28 Grudnia - Drogosławiec

Szanowni Państwo

W imieniu własnym oraz mieszkańców Dębna, Drogosławca, Krąplewa i Stęszewa, 
mając na względzie dobro i bezpieczeństwo mieszkańców zwracamy się do Państwa z apelem 
o wybudowanie ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż drogi powiatowej 2402P Stęszew - 
Dopiewo, na odcinku Krąplewo ul. 28 Grudnia - Drogosławiec.

W ostatnim czasie w tej części naszej gminy, w najbliższym sąsiedztwie drogi powstaje 
duże osiedle domów wielorodzinnych (120 mieszkań), którego budowa dobiega końca i jest 
ono w szybkim tempie zasiedlane. Ponadto plan zagospodarowania przestrzennego w tym 
rejonie przewiduje dalszy rozwój budownictwa mieszkaniowego, co będzie skutkowało 
dalszym napływem mieszkańców.

Na chwilę obecną komunikacja pieszo-rowerowa mieszkańców tych terenów z 
centrum miasta odbywa się przez wieś Dębno, gdyż najkrótsza droga, czyli właśnie fragment 
drogi powiatowej 2402P jest pozbawiona pobocza a poruszanie się wzdłuż niej jest 
ekstremalnie niebezpieczne. Wiele osób porusza się jednak poboczem, często w godzinach 
rannych i popołudniowych - w drodze do pracy czy szkoły. W miesiącach jesienno - 
zimowych, w warunkach ograniczonej widoczności osoby te są praktycznie niewidoczne, 
szczególnie na zakrętach poza terenem zabudowanym. Dodać należy, że na obu zakrętach tej 
drogi, na odcinku Stęszew - Drogosławiec nierzadko dochodzi do zdarzeń drogowych. Jest to 



trasa łącząca Stęszew z wezłęm drogi ekspresowej S5 w Konarzewie. Panuje zatem na niej 
wzmożony ruch.

Wybudowanie ciągu pieszo-rowerowego pozwoli kilkuset mieszkańcom Dębna, 
Drogosławca na łatwą, szybką i bezpieczną komunikację z centrum miasta, ze szkołami i 
sklepami, natomiast mieszkańcom Stęszewa na korzystanie z terenów rekreacyjnych w tym 
rejonie (Jezioro Dębno, WPN) wpływając na bezpieczeństwo wszystkich użytkowników drogi 
- pieszych, rowerzystów oraz kierowców.

Z poważaniem
Radni Rady Miejskiej Gminy Stęszew

Joanna Lubińska

lina-

Mateusz Czeszak

Wyrażamy zgodę na udostępnienie naszych danych osobowych na stronie internetowej.

Załączniki
1. Lista z podpisami poparcia.


